
Zápisnica 71/2023 

zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 22. augusta 2023 o 9:00 hod. 

 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 

 

Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; doc. Ing. Milena 

Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, 

DrSc.; Ing. Branislav Pastucha, PhD.; prof. Ing. Miroslav Hutňan, PhD. 

 

Prizvaná: Ing. Zuzana Michalíková 

 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
A. Kontrola úloh (Pastucha) 
B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Pastucha, Gatial) 
C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty (Drtil, Pastucha) 

PROGRAM: 
1. Priebežné čerpanie finančných prostriedkov v kapitolách mzdy a tovary a služby za I. polrok 

2023 (Gatial, Pastucha, prizvaná Ing. Michalíková) 

2. Vyhodnotenie prijímacieho konania na Bc., Ing. a PhD. štúdium na akademický rok 2023/2024 
(Reháková) 

3. Zhodnotenie výsledkov ankiet absolventov bakalárskeho, inžinierskeho a doktorandského 
štúdia na FCHPT STU v akademickom roku 2022/2023. (Reháková) 

4. Edičný plán vydávania študijnej literatúry na roky 2023-2024 – Dodatok č. 2 

5. Informácia o využívaní UZ Vyhne v I. polroku 2023 (Pastucha) 

6. Hlavné úlohy v propagácii fakulty pre ďalší akademický rok – brainstorming (členovia vedenia 
FCHPT) 

7. Rozličné 

 stav prípravy vnútorných predpisov fakulty (Gatial, Lukeš) 

 informácia o stave akreditácie na FCHPT a na STU (Reháková, Polakovič) 

 stretnutie chemických fakúlt – Veľké Karlovice (Gatial) 

 

Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 

 

Bod A. Kontrola úloh 

Zastupujúci tajomník fakulty Ing. Pastucha konštatoval, že neboli žiadne úlohy z predchádzajúcich 

vedení. 

 

Bod B. Aktuálne informácie o projekte Accord 

Prodekan doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. informoval o prebiehajúcich stavebných prácach. Podal 

informáciu o prešetrení podnetu prostredníctvom Inšpektorátu práce SR ohľadom likvidácie azbestu. 

Informoval o problémoch s kondenzátom pri plnom výkone klimatizácií a navrhnuté opatrenia. 

Zároveň informoval, že ohľadom obstarania nábytku čakáme na rozhodnutie UVO, nakoľko prebieha 

kontrola predloženej ponuky, ktorá obsahovala chybne spracovaný excelovský súbor. Pán dekan prof. 

Ing. Anton Gatial, DrSc. sa informoval o stave internetového pripojenia v SB. Prodekan doc. Ing. Boris 



Lakatoš, PhD. uviedol, že podľa jeho informácií práce sťažujú znečistené miestnosti a vysoká prašnosť. 

Zastupujúci tajomník fakulty Ing. Pastucha uviedol, že ak bude potrebné, vyčlení na upratovanie naše 

upratovačky. Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. upozornil, že všetko potrebné z hľadiska 

materiálového vybavenia fakulta zabezpečila a požiadal, aby sa stanovil konečný termín, kedy bude 

internet v budove sprevádzkovaný. Prodekan doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. uviedol, že je možné na 

dokončenie prác a na pozapájanie všetkej kabeláže objednať externú firmu. Pán dekan požadoval 

stanovenie termínu spustenia internetu. Bol stanovený termín do 10.09.2023. Prodekan doc. Ing. Boris 

Lakatoš, PhD. informoval o potrebe zabezpečiť rozobratie stropov na prízemí v SB. Toto bude nutné 

zabezpečiť vo vlastnej réžii.  

 

Bod C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty 

Prodekan prof. Drtil informoval, že externá firma zabezpečila všetky dohodnuté činnosti k dnešnému 

dňu.  

 

Bod 1. Priebežné čerpanie finančných prostriedkov v kapitolách mzdy a tovary a služby za I. polrok 

2023 

Vedúca ekonomického oddelenia Ing. Michalíková predstavila v tabuľkovej forme stav finančných 

prostriedkov na účtoch fakulty. Zároveň upozornila, že nám rektorát posiela o 5,35% menej na 

pedagogiku a o 1% menej na vedu, čiže rektorát nám neposiela mesačne 1/12 rozpočtu, ale dochádza 

ku kráteniu dotácie. Upozornila, že tieto peniaze nám musia doplatiť. Postupne okomentovala stav 

zostatkov na jednotlivých účtoch. Poukázala, že stavy na účtoch sú vrátane refakturovaných peňazí zo 

štrukturálnych fondov. Zastupujúci tajomník fakulty Ing. Pastucha upozornil, že musíme počítať 

s výdavkami na teplo v jesenných a zimných mesiacoch. Upozornil, že zatiaľ fakulta za zvýšené náklady 

na teplo nedostala žiadnu kompenzáciu. Ing. Michalíková následne upozornila na nárast výdavkov 

tovarov a služieb vo výške 517 000 eur. Pán dekan prof. Gatial skonštatoval, že veľmi dôležité pre 

hospodársky výsledok bude výška korekcií, ktoré fakulte hrozia. Členovia vedenia zobrali podanú 

informáciu na vedomie.  

 

Bod 2. Vyhodnotenie prijímacieho konania na Bc., Ing. a PhD. štúdium na akademický rok 2023/2024 

Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. predstavila výsledky prijímacích konaní. Konštatovala, že 

počty prijatých študentov na bakalárske štúdium sú o niečo nižšie v porovnaní s minulým rokom. 

K dnešnému dňu je zapísaných 229 študentov. Uviedla, že na štúdium v anglickom jazyku sa prihlásilo 

38 uchádzačov, čo je o 9 viac ako v minulom roku. Prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. doplnil informáciu 

o počtoch zahraničných študentov, kde je predpoklad nástupu na štúdium. V rámci inžinierskeho 

štúdia taktiež konštatovala menej prihlášok. V rámci PhD. bolo o 7 prihlášok viac ako v minulom roku, 

avšak zatiaľ celkový počet prijatých záujemcov o doktorandské štúdium je menší.  

 

Bod 3. Zhodnotenie výsledkov ankiet absolventov bakalárskeho, inžinierskeho a doktorandského 

štúdia na FCHPT STU v akademickom roku 2022/2023. 

Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. predstavila výsledky ankiet z jednotlivých ročníkov 

bakalárskeho štúdia a absolventov PhD. štúdia (ankety absolventov Bc. a Ing. štúdia boli prerokované 

na vedení v 29.6.2023). Upozornila, že anketové výsledky sú zverejnené aj na webovej stránke fakulty. 

Následne sa venovala anketovým odpovediam študentom doktorandského štúdia. Študenti PhD. 

nepovažujú za dostatočný kontakt s praxou. Členovia vedenia poukázali, že práve realizovaný výskum 

na fakulte je praktická časť štúdia. Následne prediskutovali niektoré „špecifické“ odpovede študentov. 



Pán dekan prof. Gatial požiadal pani prodekanku spracovať komplexný materiál so stanoviskom 

vedenia k vybraným otázkam a následne ho predložiť na najbližšie kolégium dekana.  

 

Bod 4. Edičný plán vydávania študijnej literatúry na roky 2023-2024 – Dodatok č. 2 

Pán dekan prof. Gatial predstavil Dodatok č. 2 k schválenému edičnému plánu na roky 2023-2024. 

Členovia vedenia schválili predmetný dodatok bez pripomienok.  

 

Bod 5. Informácia o využívaní UZ Vyhne v I. polroku 2023 

Zastupujúci tajomník fakulty Ing. Pastucha informoval o stave obsadenosti UZ vo Vyhniach. 

Skonštatoval, že obsadenosť je pomerne rovnaká v porovnaní s minulým rokom. Za prvý polrok boli 

v zariadení tržby vo výške 11 309 eur a náklady 11 527 eur. Zdôraznil, že fakulta prevádzkovanie 

zariadenia považuje za zamestnanecký bonus. Následne prečítal podnety a sťažnosti ubytovaných 

zamestnancov. Členovia vedenia sa jednotlivými podnetmi zaoberali. Na základe ich prerokovania bolo 

tajomníkovi uložené zakúpiť do zariadenia novú chladničku a pripraviť návrh prevádzkového poriadku, 

ktorý bude zohľadňovať dĺžku pobytu na jedného zamestnanca, podmienky ubytovania zvierat a 

podobne.  

 

Bod 6. Hlavné úlohy v propagácii fakulty pre ďalší akademický rok – brainstorming 

Prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. predstavil návrhy aktivít v súvislosti s propagáciou fakulty do budúcnosti. 

Pán prodekan požiadal členov vedenia, aby v prípade nápadov predložili vlastné návrhy. Do budúcnosti 

navrhol minimalizovať účasť na zahraničných veľtrhoch, nakoľko v dobe internetu to považuje za 

neefektívne. Odporúčal pokračovať v organizovaní tradičných aktivít na pôde fakulty (letná škola, 

Chemweek, ChemDay a podobne). Na záver predstavil štatistiky z mediálnej internetovej oblasti. 

Predpokladaný návrh finančných prostriedkov na mediálnu kampaň na rok 2024 je cca 42 000 eur.  

 

Bod 7. Rozličné 

 stav prípravy vnútorných predpisov fakulty 
Pán dekan prof. Gatial informoval prítomných členov, že štatút fakulty je podpísaný, organizačný 
poriadok bol predložený k podpisu pánovi rektorovi, pričom informoval o malých úpravách 
technického charakteru. 

 

 informácia o stave akreditácie na FCHPT a na STU 
Pán dekan prof. Gatial informoval členov vedenia, že zástupcovia akreditačnej komisie našu 
univerzitu navštívia v dňoch 9.10.2023 až 13.10.2023. 

 

 stretnutie chemických fakúlt – Veľké Karlovice (Gatial) 
Pán dekan prof. Gatial upozornil, že návšteva akreditačnej komisie sa uskutoční v dňoch 

plánovaného pracovného stretnutia chemických fakúlt vo Veľkých Karloviciach. Vzhľadom na 

zaneprázdnenosť členov vedenia fakulta predbežne potvrdí účasť maximálne troch zástupcov 

fakulty.  

 

 Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. poukázal na závery kontroly z Inšpektorátu práce, kde bolo fakulte 

vytknuté nedodržiavania zákonníka práce ohľadom evidencie prestávky na jedlo a odpočinok. 

Členovia vedenia následne hľadali čo najefektívnejší model predmetnej evidencie. Zastupujúci 

tajomník Pastucha upozornil, že musíme na inšpektorát práce zaslať písomný oznam o zavedenej 

forme evidencie prestávky na jedlo a odpočinok a zástupca inšpektorátu môže prísť 



skontrolovať, či a ako fakulta zjednala v danej veci nápravu. Členovia vedenia fakulty nakoniec 

súhlasili s predloženým návrhom pána dekana. Evidenciu bude viesť každé pracovisko formou 

zapisovania do evidenčnej knihy.  

 

V rámci bodu rôzne sa prof. Ing. Miroslav Hutňan, PhD. informoval o nespokojnosti končiacich 

zamestnancov so spôsobom ukončenia pracovného pomeru. Pán dekan vysvetlil, že ukončenie 

pracovného pomeru v tomto prípade je zo zákona po dosiahnutí daného veku. Zároveň vysvetlil, že 

z hľadiska odstupného to pre všetkých končiacich kolegov to bolo najvýhodnejšie riešenie. 

 

Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 13:15 hod. 

 

 

Bratislava, 22. augusta 2023 

 

Zapísal: 

Ing. Branislav Pastucha, PhD., v. r. 

zastupujúci tajomník FCHPT STU v Bratislave 

 

Overila: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 

prodekanka pre vzdelávanie 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan FCHPT STU v Bratislave 

 


